



FACHSCHAFT PHILOSOPHIE BERN

PROGRAMM

FRÜHLINGSSEMESTER 2024



22.02.2024

16:00 Uhr

Institutsküche

APERO ZUM SEMESTERBEGINN

Wir laden Dich anlässlich des Semesterbeginns zu einem Apéro ein. Komm vorbei, tausch Dich aus und lerne andere Philostudis kennen.

13.03.2024

16:00 Uhr

tbd

RUNDER TISCH

Arbeitest Du gerade an einem spannenden Projekt, von dem Du erzählen möchtest? Oder interessiert Dich einfach, womit sich andere Philostudis gerade auseinandersetzen? Komm zum Runden Tisch, diskutiere mit und lass Dich inspirieren.

25.03.2024

19:00 Uhr

Rathausbar

PUB-QUIZ

Stell beim Pub-Quiz dein philosophisches Wissen auf die Probe! Keine Angst, du trittst dabei nicht alleine, sondern in einer Gruppe mit deinen Mitstudis an. Weitere Infos zum Ablauf und der Anmeldung folgen über den Newsletter per Mail.

???.2024

??Uhr

Provisorium?

PHILO BIER

Lerne in einem ungezwungenen Rahmen Deine Mitstudis besser kennen! Tausch Dich zu einem Bier mit bekannten und noch unbekanntem Gesichtern über Gott und die Welt aus.

01.05.2024

18:00 Uhr

tbd

GENERALVERSAMMLUNG

An der GV werden Angelegenheiten bezüglich Unipolitik und der Fachschaft Philosophie diskutiert. Du hast die Gelegenheit, Fragen zu stellen, Vorstandsmitglieder zu wählen, oder Dich gleich selbst zur Wahl zu stellen.



PHILOSOPHY STUDENT COUNCIL BERN

PROGRAM

SPRING SEMESTER 2024



22.02.2024

4 p.m

Kitchen in the
institute

APERRO AT THE START OF THE SEMESTER

We invite you to an aperitif at the start of the semester. Come along, exchange ideas and get to know other philosophy students.

13.03.2024

4 p.m

tbd

ROUND TABLE

Are you currently working on an exciting project that you would like to talk about? Or are you simply interested in what other philosophy students are currently working on? Come to the round table and join the discussion. The discussion will be held in German.

25.03.2024

7 p.m

Rathausbar

PUB QUIZ

Put your philosophical knowledge to the test in the pub quiz! Don't worry, you won't be competing alone, but in a group with your fellow students. Further information on the procedure and registration will follow via the newsletter by e-mail. The quiz will be held in German.

??

6.15 p.m

Provisorium?

PHILO BEER

Get to know your fellow students better in an informal setting! Have a beer with us, talk about your current seminars, favorite philosophers or your experiences in everyday university life.

01.05.2023

6 p.m

tbd

GENERAL ASSEMBLY

At the General Assembly, matters relating to university policy and the philosophy student council are discussed. You have the opportunity to ask questions, elect board members or stand for election yourself.